
1 

 

Zápis 
z 3. mimořádného zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 13. 1. 2025 

od 9,00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

      63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

           (z toho 2 poslanci PS PČR) 

        5 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

           Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

        4 zástupci ředitele MHMP 

                                29 ředitelů odborů MHMP  

                                                     12 ředitelů organizací HMP 

                    3 poslanci PS PČR 

                       (současně 2 členové ZHMP) 

                  12 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 127 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Kateřina Arnotová – od 10,30 hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 12,30 hodin 

 

MUDr. Tomáš Kaštovský – do 9,45 hodin 

 

Bc. Jan Kolář – od 13,30 do 15,30 hodin 

 

Mgr. Pavel Mareš – do 10,20 hodin 

 

David Procházka 

 

Mgr. Bara Soukup – od 9,30 do 11,30 hodin 

 

Ing. David Vodrážka – do 9,30 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček 

 

Jan Hušbauer – od 13,30 do 16 hodin 

 

Mgr. Adam Zábranský – od 20 hodin do konce 

jednání 
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Pavel Vyhnánek, M.A. od 9 do 12,30 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 17 do 17,40 hodin 

 

Mgr. David Bodeček, MBA –  od 14,45 do 

15,45 hodin 

 

Ing. arch. Zuzana Hamanová – od 20 hodin do 

konce jednání 

 

Radomír Nepil – od 13 hodin do 21 hodin 

 

JUDr. Hana Kordová Marvanová – od 17 hodin 

do konce jednání 

 

JUDr. Radmila Kleslová – od 17,30 hodin do 

konce jednání 

 

 

3. mimořádné zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,07 

hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že 3. mimořádné zasedání bylo svoláno v souladu 

s ustanovením § 60 odst. 2 zákona č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, ve znění 

pozdějších předpisů, a to na základě žádosti podepsané 26 členy Zastupitelstva hl. m. 

Prahy. Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že na toto jednání byli pozváni všichni členové 

ZHMP a připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh 

tohoto jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Mgr. Jan Čižinský a Ing. Martin Sedeke. 

 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

 

 

http://www.praha.eu/
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tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

PRO: 49  PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

 

Slib nového člena Zastupitelstva hl. m. Prahy pana Tomáše Kaněry 

 

 

Primátor hl. m. Prahy informoval, že dne 2. 1. 2025 podal do jeho rukou písemnou 

rezignaci na funkci člena Zastupitelstva hlavního města Prahy pan Mgr. Martin Hrubčík, 

MBA. Tímto dnem zanikl panu Hrubčíkovi mandát člena Zastupitelstva hlavního města 

Prahy.   

 Podle § 56 odst. 1 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí 

a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, za člena Zastupitelstva 

hlavního města Prahy, jehož mandát zanikl, nastupuje náhradník z kandidátní listiny téže 

volební strany, a to dnem následujícím po dni, kdy došlo k zániku mandátu. Uvedl, že 

prvním náhradníkem z kandidátní listiny politického hnutí ANO 2011 podané pro volby do 

Zastupitelstva hl. m. Prahy konaných v roce 2022 je pan Tomáš Kaněra. 

            Primátor hl. m. Prahy požádal pana Tomáše Kaněru, aby se přítomným představil a 

předstoupil před předsednictvo ke složení slibu. Následně byl přečten text slibu, pan 

Tomáš Kaněra jasně proneseným slovem „slibuji“ a podáním ruky primátorovi HMP slib 

stvrdil a jeho text podepsal. Poté se ještě zapsal do Pamětní knihy hlavního města Prahy. 

Současně obdržel pamětní stříbrnou plaketu určenou pouze pro členy Zastupitelstva hl. m. 

Prahy pro volební období 2022 – 2026. 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že žádost o svolání tohoto mimořádného zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy byla doručena dne 23. prosince 2024 a obsahovala pět témat 

k jednání. Rada hl. m. Prahy na svém mimořádném jednání dne 6. ledna 2025 vzala na 

vědomí předmět jednání daný návrhem na svolání mimořádného zasedání Zastupitelstva 

hl. m Prahy a předložila předmětný návrh na 3. mimořádné zasedání Zastupitelstva hl. m. 

Prahy. 

 Všech pět bodů, které byly navrženy na toto mimořádné jednání Zastupitelstva, 

neobsahovaly žádné podklady ve formě zpracovaných a distribuovaných materiálů. 

Primátor hl. m. Prahy proto požádal kluby členů Zastupitelstva hl. m. Prahy, které 

iniciovaly svolání tohoto mimořádného jednání, aby podklady připravily a předaly 

návrhovému výboru. 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že návrh programu neobsahuje body „Návrhy, připomínky a 

podněty občanů hl. m. Prahy“ a „Dotazy, připomínky a podněty členů Zastupitelstva hl. m. 

Prahy“. Konstatoval, že oba body nebudou na toto 3. mimořádné jednání ZHMP zařazeny, 

a to s ohledem na skutečnost, že budou standardně obsaženy v návrhu programu řádného 

lednového zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy, které se bude konat 23. ledna 

2025. 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupila občanka HMP Valerie Bromová. 
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V průběhu diskuse převzala řízení schůze náměstkyně primátora Komrsková a opět převzal 

řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, Nepil, 

Scheinherr, Kleslová, Zelenka, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Čižinský, předseda výboru pro technickou 

infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, radní Mazur, náměstkyně primátora Udženija, 

předseda výboru finančního ZHMP Brož, Urban, Drápalová, náměstek primátora Hřib, 

náměstek primátora Hlaváček, Kolář, Nekolný, Bodeček, Tylová, předseda výboru pro 

národnostní menšiny ZHMP Knitl, radní Zábranský, Gellová, Kordová Marvanová, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, předsedkyně výboru pro 

strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, radní 

Klecanda, náměstkyně primátora Komrsková, Freitas Lopesová, předseda výboru pro 

zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, primátor hl. m. Prahy. V rámci diskuse 

vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových 

činností. Dále vystoupil člen ZHMP Nepil. 

 

Přestávka 12,30 – 12,40 hodin, která byla následně prodloužena o dalších 10 minut 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Nepil, Zelenka, Urban, náměstek 

primátora Hřib, Kleslová, Nekolný, Nacher, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci 

civilizačních chorob ZHMP Seidl, Kolář, Lněničková, Čižinský, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, radní Klecanda, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga 

 

Přestávka od 13,37 do 14,07 hodin 

 

Po ukončení přestávky primátor hl. m. Prahy požádal předsedu návrhového výboru Chabra, 

aby přítomné provedl hlasováním o programu. 

 

Hlasování o celém návrhu programu jednání 

PRO: 50  PROTI: 0  ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

S programem jednání byl vysloven souhlas. 
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V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátora Komrsková. 

    1 

 

zastupitelka Kleslová 

zastupitel Prokop 

 

Dražba nemovitostí Jaromíra Soukupa (při hlasování o textu usnesení byl změněn název na 

„Dražba nemovitostí v katastrálním území Braník“) 

 

  

   TISK:        Z - 12894 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 3M/1 

Materiál uvedla členka ZHMP Kleslová. 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Valerie Bromová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

radní Zábranský, Nacher, náměstkyně primátora Udženija, Čižinský, Urban, náměstkyně 

primátora Komrsková, náměstek primátora Pospíšil, Vedralová, Kordová Marvanová, 

Nekolný, Kolář, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, radní Kovářík, 

radní Klecanda. V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu 

hl. m. Prahy a Ing. Jan Rak – ředitel odboru hospodaření s majetkem MHMP. Dále 

vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a 

podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, Kleslová, Zelenka, předseda výboru pro 

rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, předseda výboru pro výchovu a 

vzdělávání ZHMP Brůžek, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, 

Urban, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Přestávka 10 minut 

 

Po ukončení přestávky převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

V pokračující diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek. 

 

Závěrečné slovo přednesla členka ZHMP Kleslová, která reagovala na diskusní příspěvek. 

 

Společný návrh textu usnesení předsedy výboru pro územní rozvoj ZHMP Peka, člena 

ZHMP Zelenky a předkladatelky materiálu členky ZHMP Kleslové s tím, že byl zohledněn 

návrh předsedy výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareše na opravu 

gramatických chyb a překlepů: 

původní název „Dražba nemovitostí Jaromíra Soukupa“ změnit na „Dražba nemovitostí v 

katastrálním území Braník“ 
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dále byl navržen text usnesení ve znění|:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I.konstatuje, že 1. Rada HMP dne 2.12. 2024 

schválila svým usnesením č. 2642 nabytí vlastnického práva k Předmětu dražby v 

elektronické aukci v utajené výši max. částce 650 milionů Kč 

2. dne 12.12.2024 se konala elektronická dražba. Po příhozu na 376 milionů Kč již 

probíhala dražba mezi dvěma subjekty hl.m. Praha a neznámým subjektem. Po 136. 

příhozech byl poslední příhoz hl.m. Praha na částku 649 milionů Kč 

II. ukládá 1. Radě HMP, radnímu Mgr. Adamovi Zábranskému  

1.podat informaci ZHMP na základě jakých podkladů, kým zpracovaných a 

odůvodněných, Rada HMP odsouhlasila max. cenu 650 milionů Kč za nabytí vlastnického 

práva k Předmětu dražby 

2. podat informaci ZHMP o tom, jaký bude další postup ve výše uvedeném a o doposud 

provedených krocích, včetně zajištění finančních prostředků tak, aby nedošlo ke způsobení 

škody k tíži HMP. Termín: 23.1.2025 

3- ukládá Radě HMP 

1. zpracovat metodiku účasti HMP na dražbě s minimalizací rizika úniku informací. 

Termín: 30.6.2025 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

člen ZHMP Nacher – hlasoval také „pro“, ve výsledku hlasování se však chybně objevilo, 

že nehlasoval 

 

V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátora Komrsková a 

opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    2 

 

zastupitel Scheinherr 

 

mimořádné odměny udělované v rámci Magistrátu hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12899 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 3    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 3M/2 

Materiál uvedl člen ZHMP Scheinherr.  

 

Následně vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. Prahy a 

náměstek primátora Hřib.  

 

V diskusi vystoupil náměstek primátora Hřib, Lněničková 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Valerie Bromová. 
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Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zelenka, Nacher, Scheinherr, předseda 

výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP 

Wolf. V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. 

Prahy. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, Drápalová, Čižinský, 

Nekolný, Urban, primátor hl. m. Prahy, náměstek primátora Hřib, Tylová, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, Lněničková, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Knitl, předsedkyně výboru pro bydlení a bytovou výstavbu ZHMP Valdmanová, radní 

Kovářík 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra o pokračování tohoto 

jednání i po 19. hodině 

Pro: 36 Proti: 6 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP 

Prokop, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, Nacher, Čižinský, 

předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Vodrážka, Nekolný, náměstek 

primátora Hřib, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP 

Bílek, Zelenka, Bodeček, Lněničková, Tylová. V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin 

Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. Prahy. Dále vystoupili tito členové ZHMP: 

předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, Scheinherr, 

Plesníková, předseda výboru finančního ZHMP Brož. V rámci diskuse vystoupil JUDr. 

Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových činností. Dále 

v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Mazur, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík 

 

Přestávka 19,33 – 19,43 hodin 

 

Po ukončení přestávky v pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga, náměstek primátora Hřib 

 

Na návrh náměstka primátora Hřiba bylo hlasováno po jednotlivých bodech, a to po 

arabských číslicích: 

 

Předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga navrhla text usnesení ve znění: 

I.Zastupitelstvo hlavního města Prahy konstatuje, že 

1. tato problematika byla řešena na minulém řádném Zastupitelstvu HMP konaného 12. 

prosince 2024, kdy přijaté usnesení „uložilo“ primátorovi HMP a řediteli magistrátu 

úkoly, jejichž termín plnění ještě neuplynul 

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 19 

Nebylo přijato. 

 

I.Zastupitelstvo hlavního města Prahy konstatuje, že 

2. je potřeba zajistit nezávislé pověření odměňování v rámci Magistrátu HMP v souladu se 

schváleným usnesením z 12. prosince 2024 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 
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II.Zastupitelstvo hlavního města Prahy žádá 

1.primátora HMP uložit úkol řediteli magistrátu zajistit transparentní a spravedlivý systém 

odměňování, abychom do budoucna v maximálně možné míře podobným situacím 

systémově předcházeli 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

II.Zastupitelstvo hlavního města Prahy žádá 

2. ředitele magistrátu, aby do doby, než bude nový systém odměňování schválen, 

postupoval s mimořádnou pečlivostí při udělování odměn 

Pro: 47 Proti: 0 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP Scheinherr navrhl text usnesení ve znění: 

I.Zastupitelstvo hlavního města Prahy konstatuje, že 

má důvodné podezření, že došlo k nepřiměřenému a nerovnému odměňování v rámci 

Magistrátu hl. m. Prahy 

Pro: 20 Proti: 4 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

II.Zastupitelstvo hlavního města Prahy ukládá Radě hl. m. Prahy: 

1. zajistit vyplácení mimořádných odměn a nastavení osobního ohodnocení zaměstnancům 

zařazeným do Magistrátu HMP, o jejichž odměnách a osobním ohodnocení rozhoduje 

ředitel Magistrátu HMP, nediskriminačním způsobem podle skutečně odvedené práce. 

Termín: ihned 

Pro: 21 Proti: 1 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

II.Zastupitelstvo hlavního města Prahy ukládá Radě hl. m. Prahy: 

2. zajistit nezávislým subjektem nezávislé prověření odměňování, včetně mimořádných 

odměn a včetně změn osobního ohodnocení a mimořádných odměn, ze strany ředitele 

Magistrátu HMP Ing. Martina Kubelky v rámci Magistrátu HMP 

Termín: ihned 

Pro: 20 Proti: 0 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

III. Zastupitelstvo hlavního města Prahy vyzývá primátora hlavního města Prahy 

1.aby dle § 72 odst. 3, písm. j) zákona o hlavním městě Praze nařídil řediteli Magistrátu hl. 

m. Prahy nepokračovat v práci pro jiné překážky na straně zaměstnavatele podle § 208 

zákoníku práce, a to do doby, než dojde k prošetření kauz ohledně neoprávněného 

vyplácení odměn na Magistrátu hl. m. Prahy a udělování parkovacích oprávnění 

Termín: ihned 

Pro: 19 Proti: 4 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    3 

 

zastupitel Zelenka 

 

udělování parkovacích oprávnění ze strany Magistrátu hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12900 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  33        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 3M/3 

Materiál uvedl člen ZHMP Zelenka. 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Valerie Bromová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, náměstkyně primátora Udženija. 

V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. Prahy. 

Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, Drápalová, 

Scheinherr, Nacher, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Lněničková. V rámci 

diskuse vystoupil Mgr. Rudolf Kramář, Ph.D. – pověřený řízením odboru právní podpory 

MHMP. V diskusi dále vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP 

Brož, předseda výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP Ptáček, Zelenka, 

Urban 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera na přerušení tohoto 3. mimořádného jednání 

ZHMP po skončení bodu 3., tisku Z – 12900, a to do čtvrtka 23. 1. 2025 do 9,15 hodin, 

kdy bude pokračovat toto jednání ZHMP bodem 4 a 5 schváleného programu tohoto 

jednání 

Pro: 42 Proti: 8 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro zahraniční 

vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský 

rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga. V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin 

Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. Prahy a Mgr. Rudolf Kramář, Ph.D. – pověřený 

řízením odboru právní podpory MHMP. V diskusi dále vystoupili tito členové ZHMP: 

náměstek primátora Hřib, Nepil, Čižinský, Zelenka, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík, radní Klecanda, Lněničková, Vodrážka, předseda výboru 

finančního ZHMP Brož, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Zelenka, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Přestávka 22,16 – 22,27 hodin 
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člen ZHMP Nepil navrhl text usnesení ve znění: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy ukládá Radě HMP 

zřídit nový typ placeného parkovacího oprávnění, které umožní parkování v zónách 

placeného stání po celé Praze bez omezení 

Pro: 27 Proti: 14 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Zelenka navrhl hlasovat o svém návrhu textu usnesení v tisku Z – 12900 po 

jednotlivých částech samostatně 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy konstatuje, že  

1. usnesení RHMP č. 14 ze dne 10. 1. 2017 opravňuje Magistrát hl. m. Prahy k přidělování 

parkovacích oprávnění do zón placeného stání pouze pro zásahová vozidla složek 

integrovaného záchranného systému (IZS) 

Pro: 33 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy konstatuje, že  

2. § 4, zákona č. 239/2000 Sb., o integrovaném záchranném systému, jednoznačně 

vymezuje složky IZS 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy konstatuje, že  

3. má důvodné podezření, že ze strany ředitele Magistrátu hl. m. Prahy došlo k překročení 

pravomoci při přidělování neomezených parkovacích oprávnění tím, že nařídil vydání 

parkovacích oprávnění i pro jiná vozidla, než jsou zásahová vozidla složek IZS podle bodu 

I. usnesení RHMP č. 14 ze dne 10. 1. 2017 

Pro: 24 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy  

II ukládá  

1. Radě HMP  

1. zrušit všechna neomezená parkovací oprávnění do ZPS pro soukromá vozidla vydaná 

MHMP pro krizový štáb, s výjimkou zaměstnanců odboru bezpečnosti MHMP, kteří se 

podílejí na krizovém řízení 

Termín: ihned 

Pro: 27 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy přerušil v 22,35 hodin toto 3. mimořádné zasedání ZHMP, a to do 

23. 1. 2025 do 9,15 hodin. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení: 17. 1. 2025 
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Pokračování přerušeného 3. mimořádného zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy   

které se konalo dne 23. 1. 2025 

od 9,15 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

     64 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

           (z toho 2 poslanci PS PČR) 

     26 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

       4 zástupci ředitele MHMP 

                               31 ředitelů odborů MHMP  

                                                    16 ředitelů organizací HMP 

                   3 poslanci PS PČR 

                      (současně 2 členové ZHMP) 

                 15 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 157 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Marta Gellová – od 9,30 do 11,30 hodin 

 

JUDr. Radmila Kleslová – od 9 do 12 hodin 

 

Ing. Gabriela Lněničková, MBA – od 12,45 do 

15,30 hodin 

 

Magdalena Valdmanová – od 15,30 do 17,30 

hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 23 hodin 

 

Mgr. Jana Komrsková – od 14,30 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 22,15 do 23 hodin 

 

Ing. Mariana Čapková, MBA – od 14,30 do 

16,30 hodin 

 

Mgr. Jiří Knitl – do 12 hodin 
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Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 16 do 17 hodin 

 

Ing. Tomáš Slabihoudek – od 13,40 do 15,15 

hodin 

 

MgA. Hana Třeštíková – od 19 do 22 hodin 

 

Ing. David Vodrážka – do 10 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček 

 

 

Pokračování přerušeného 3. mimořádné zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil 

primátor hl. m. Prahy v 9,15 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že se průběh tohoto jednání přenáší na internetové 

stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověření již v první den jednání Mgr. Jan Čižinský a Ing. 

Martin Sedeke. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy připomněl, že již z prvního dne jednání je zvolen 

návrhový výbor ve složení:                               

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP     

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že pro toto zasedání byl v rámcí 

prvního jednacího dne schválen program jednání. Zároveň uvedl, že kdykoliv v průběhu 

tohoto 3. mimořádného zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy může navrhovat 

kterýkoliv člen ZHMP zařazení dalších bodů do schváleného programu, přičemž o zařazení 

či nezařazení rozhodne Zastupitelstvo hlasováním, a to nadpoloviční většinou všech svých 

členů. Primátor hl. m. Prahy dále konstatoval, že možnost upravit program jednání se tedy 

neomezuje pouze na začátek jednání, ale k doplnění, resp. ke korekci programu je možné 

přistoupit při potřebné většině kdykoliv v průběhu daného jednání ZHMP. 

 

http://www.praha.eu/


14 

 

Primátor hl. m. Prahy sdělil, že na stůl byl rozdán členům ZHMP schválený 

program tohoto pokračování přerušeného 3. mimořádného zasedání ZHMP ze dne 13. 1. 

2025.  

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že první 3 body schváleného programu jednání byly 

projednány v rámci 3. mimořádného zasedání ZHMP v pondělí 13. 1. 2025.  

 

Dále sdělil, že společně se schváleným programem tohoto 3. mimořádného jednání 

byl členům ZHMP rozdán k bodu 4, tisk Z – 12895 „odměny náměstka primátora Zdeňka 

Hřiba v PRE holding. a.s.“ a k bodu 5, tisk Z – 12901 „nefungující výbor pro audit DPP, 

a.s.“  

 

V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija a 

opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    4 

 

zastupitel Nacher 

 

odměny náměstka primátora Zdeňka Hřiba v PRE holding, a.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12895 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 3M/4 

Materiál uvedl člen ZHMP Nacher. S přednostním právem vystoupil náměstek primátora 

Hřib. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

náměstek primátora Pospíšil, náměstek primátora Hřib, radní Kovářík, náměstek primátora 

Hřib, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a 

inovací ZHMP Rázga, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, předseda 

výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Nepil, Nacher, Urban, 

Nekolný, Kolář, Hušbauer, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, předseda 

výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, náměstkyně primátora 

Udženija, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP 

Arnotová, Vedralová 

 

Přestávka 11,15 – 11,25 hodin 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku 

ZHMP Benkovič, Nekolný, Hušbauer, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga, náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Nacher, který reagoval na diskusní příspěvky. 
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předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr navrhl hlasovat odděleně o každém bodu 

usnesení  

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.konstatuje, že  

PRE a.s. je jednou z nejlépe fungujících městských společností a vyjadřuje svoji velkou 

spokojenost s jejím řízením, fungováním, výsledky i její prezentací navenek 

Pro: 35 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

vyzývá  

Radu HMP, aby vzhledem k nedávným událostem přehodnotila setrvání náměstka pro 

dopravu Zdeňka Hřiba v představenstvu PRE holding a zamezila tím do budoucna 

potenciálnímu poškozování dobrého jména společnosti 

Pro: 16 Proti: 6 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

zastupitel Prokop 

 

nefungující výbor pro audit DPP, a.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12901 

Materiál uvedl člen ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, náměstek primátora Hřib 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra na změnu schváleného 

programu jednání v rámci tohoto 3. mimořádného zasedání ZHMP, a to v čase od 12,30 

hodin zařadit pevný bod  „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ a v čase od 13,15 

hodin zařadit bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“, které byly původně 

zařazeny do návrhu programu jednání 20. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy, které 

probíhalo také 23. 1. 2025 

Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Urban, Nekolný, Vodrážka, Nacher, 

Tylová, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík, Lněničková, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke 
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Primátor hl. m. Prahy přerušil projednávání bodu 5, tisku Z - 12901 a zahájil pevně 

zařazený bod tohoto 3. mimořádného zasedání ZHMP: „Návrhy, připomínky a podněty 

občanů HMP“ 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček.  

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ 

 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

Po ukončení bodů „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ a „Dotazy, připomínky a 

podněty členů ZHMP“ pokračovalo projednávání bodu 5, tisk Z – 12901. 

 

    5 

 

zastupitel Prokop 

 

nefungující výbor pro audit DPP, a.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12901 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  23        PROTI: 1         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                               

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Tylová, radní Kovářík, Nekolný, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, náměstek primátora Hřib, Nacher, Hušbauer, 

Kolář 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Prokop, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Podnět na pořízení změny ÚP sídelního útvaru hl. m. Prahy – školní areál Břežanka 

(Ondřej Kurz, *****) 

 

Podnět na pořízení změny ÚP sídelního útvaru hl. m. Prahy – školní areál Zelené Město 

(Ondřej Kurz, *****) 

 

Dopis – záměr prodat pozemek parc. č. 792/114 v k. ú. Troja za účelem realizace výstavby 

bytových domů 

(SVJ Písečná 456/9, Praha) 

 

Petice za zachování a rekonstrukci budovy „KOSTEK“ U Emauz 

(Jan Poslušný, *****) 

 

Materiál Zastupitelstva hl. m. Prahy – navrhovaný k projednání 23. 1. 2025, týkající se 

problematiky restauračních zahrádek 

(Hospodářská komora Praha 1) 

 

Dopis ministra životního prostředí ČR Petra Hladíka – povinné zálohování nápojových 

PET lahví a plechovek 

(Ministerstvo životního prostředí ČR) 

 

Stanovisko České komory architektů k dalšímu osudu budov „Sdružení projektových 

ateliérů“ v Emauzích (tzv. Pragerových kostek) 

(Česká komora architektů, Josefská 34, 118 00 Praha 1) 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
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Přijatá usnesení ZHMP č.3M/1 až č. 3M/4 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zakončil toto pokračování přerušeného 3. mimořádného jednání 

ZHMP ve 14,20 hodin 

 

 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

Mgr. Jan Čižinský 

 

 

 

 

Ing. Martin Sedeke 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 30. 1. 2025 

 

 

 

 

 


